
KOMİSYON RAPORUDUR

KONU: BinaIarda lsı Kaybının Engellenmesi
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Belediyemiz Meclisinin 02.01,.2023 tarihli
toplantısında komisyonumuza havale edilen,kış mevsiminin
gelmesi ve havaların soğuması ile birlikte özellikle konutlarda
ısı kaybının önlenmemesi halinde maddi kayıpların ve hane
halkının sağlık sorunlarının oluşacağı hususları komisyonumuz
tarafından görüşülmüş olup; konutlarda ısı kaybının
önIenmesi hususunda halkın bilgilendirilmesine oy birliği ile
karar verilmiştir

Meclisimizin takdir ve tasviplerine arz olunur.
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